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 היום הארוך בשנה בטבע לציון  יוגה 



 
 שלום לכולכם.  

וך וכמעט כמו תמיד  במוסדות החינסוף שנה 
הדברים לא הולכים חלק. אומנם השנה  

( אבל  השעון)אי אפשר לעצור את נגמרה 
תמיד צצה לה איזו בעיה או מכשול  

שהופכים את היום המרגש והשמח למשהו  
  אמורה ד' בערב היביום  –אחר. למשל 

        "ס גוונים סיום של כיתות להתקיים בביה
( גדולה אך . ההתרגשות היתה )כמובןב'וא' 

ההפגנות   –גודל הציפיות כך גם האכזבה כ
להזדהות   ואצהדרוזית בצפון שישל העדה  

את כל חסמו  –עם אחיהם מרמת הגולן 
הכבישים באזור וההורים הנרגשים פשוט לא  

ס ולמסיבות. יכולים לעבור ולהגיע לטקהיו 
! הוחלט לדחות את האירוע  נורא במאכז

 נקווה לטוב. לשבוע הקרוב. 
 

רגון אצל הגדולים יותר צצה בעיה נוספת א
 –צומים שמשמעותם המורים החליט על עי

סיום בלי   מחלקים את ציוני סוף השנה. לא 
זה  זה עוד המצאה ישראלית מרגי תעודות

א , ל מה נגיד תרון. וגם לזה יצטרכו למצוא פ
קל להיות תלמידים בימים האלו. מזל  

רגע ישבריכת השחיה כבר פתוחה ואפשר לה
ץ  אגב: שמתם לב שהקיבמימיה הצוננים. 

ליוני אבל החום    21 -כבר כאן רשמית מה
ומזג לא כאן עוד  –שמאימים עלינו שיבוא 

שלא פתחתי קווה נהאויר נסבל ואפילו נעים. 
 שטן...  פה ל

 
גדול בין דפי שתופס חלק הנושא המרכזי 

הוא דיווח מאירוע חשוב מאד  העיתון 
שהתקיים בשבוע שעבר: היה זה חנוכת  

כבר לעבוד  אגירת החשמל שהתחיל מתקן 
אירוע שהתקיים  ל ותו. ולהוכיח את חשיב

בצמוד   –זור המשקי בקצה הדרומי של הא
הוזמנו   –לחדר החשמל של המתח הגבוה 

כלכלית  חברי ההנהלה האורחים נכבדים ו
כמה חברים )גם עורך העיתון שהתבקש  ועוד 

מטבע הדברים  דווח( אבל נדמה שצלם ולל
ורוב הציבור לא   בוץ בקי הטקס לא הורגש

הדיווח המפורט בעיתון בא לתקן היה שותף.  
במידת מה את הדבר ולהדגיש את חשיבותו  
הגדולה של המתקן כבר עכשיו ועוד הרבה  

 לבוא.  בעתיד  –יותר 
 

שבוע יתחיל בכפר בעוד  –ש יולי בחוד
 90 -מסריק חודש התעשייה במסגרת שנת ה

 

 
בכך  חד ילייסוד הקיבוץ. כפר מסריק התי

קלאות תפרנס מח הלא שבשנותיו הראשונות 
( אדמה שהיה ניתן לעבד י)לא היו לנו שטח

לו שני מפעלי תעשייה  היו  –ולעומת זאת 
הביאו הכנסות גדולות   םגדולים וחשובים שג

והפכו אותנו לקיבוץ מבוסס. העובדה הזאת  
איפשרה לחקלאות המקומית להתפתח 

בשנים הראשונות לצד התעשייה ולתפוס את  
מקומה בכלכלה המקומית בשנים המאוחרות  

יותר. לכן חשוב שנציין את התעשייה שלנו  
מודעות ראשונות   ., בהווה וגם בעתידבעבר

הנעשה לתשומת - ד מתפרסמות אצלנו בה
ם. צוות חודש התעשייה מבטיח המשך כליב

 הפתעות... 
 

קדשת ל"תאונה" פינה קטנה בעיתון מו 
ליד נחל הנעמן.  "כיפה הכחולה "שהתרחשה ל

זמן למוקד  שכבר הפכה מזוהי פינה נהדרת 
ער, ולבוגרים שבאים , לנולילדיםרגל עליה ל

לבלות במקום בשעות היום וגם בלילה.  
זכרנו בעבר שהמקום לא מטופל כראוי ה

לא  והרבה פעמים מלוכלך ומזוהם אבל
יפגע במבנה   ,משאית לא זהירחשבנו שנהג 

המיוחד ויהרוס אותו. כרגע המבנה פגוע 
       . ומסוכן וכולנו מוזהרים שלא להתקרב

אני מאמין ומקווה שאנשי רשות הניקוז  
ביחד עם המועצה האזורית ועם אנשי  

 אמצעיםלים ימצאו את ה שמירת הטבע והנח
 והציוד כדי לחדש ימיו כקדם.  

 
 הזהאני מנצל את הטור  ומשהו קצת אישי: 

להפנות את מבטכם למשפט הקבוע שבו  כדי 
אני מסיים את הטור שלי כבר עשרים ויותר 

שבת שלום ו...  " שנים. אני כותב תמיד: 
ואני מתכוון לכך. הייתי  שנשמע גם מכם." 

שמח אם יותר חברים היו מנצלים את 
עיתון להבעת דעה, ההזדמנות להשתמש ב

סיפור קצר או למחשבה, ל ,להרהור אישי
הנעשה.  -פיוט כדי לגוון ולהעשיר את הד

חשיבות העיתון )בשונה מאתר "מקומי"( היא  
עשרות רבות של לאורך בהישארותו בארכיון 
  היסטוריה שלנו.שנים ושימורו בדפי ה

  ההזמנה פתוחה והאתגר בידכם. 
 

 ם .   אברהשבת שלום ו... שנשמע גם מכם
 

 



 
 

 חדשות ועדכונים מהתיירות  
בתיירות במהלך החודש האחרון התקיימו 

אירועים רבים ואלפי מבקרים המקומית, 
פעילויות  לל הגיעו לסיורים, "מהארץ ומחו

 .וארוחות אצלנו בסוד הפלא הקיבוצי
 
 400 -שבועות הגיעו מעל למהלך חג הב

שיפר מבקרים שקיבלו הסבר מרתק ממירון 
של הגד"ש. הם  על הטרקטורים הגדולים 

אפו חלות מתוקות, שיחקו במשחקים של 
  .פעם, רקדו ועוד

תודות לכל מי שלקח חלק ועבד אתנו 
 .באירוע זה 

בגלריה מוניו התערוכה "תעתועי אקו ארט" 
ובמקומה תפתח תערוכה   27.6 -ב ינעלת

נשמח   15.7"מראות התנ"ך" בבשם חדשה 
 .לראותכם בפתיחה 

 
 

התחילה את מהלך אסיפת מילואות 
מנהלים נהנו   60-אצלנו בחצר וכ  האסיפה

מבוקר פורה שכלל ארוחת בוקר מצוינת  
, ביקור  "קרון תומס" הוכנה והוגשה ע"יש

בתערוכה ובסנדלריה ומפגש במרכז  
 .צגת יפה על כפר מסריק מ עםהמבקרים 

 
 

 
לחצר  ב ממשיכות להגיע"משלחות מארה

, והפעם, אחרי ראשונים ולתיירות שלנו 
, המבקרים פגשו את  "ה' אברמל"המפגש עם 

מקיבוץ אפק,  , אמן עור "אומניה"אלדד מ 
שיצר איתם מחזיק מפתחות בצורת כפכף  

 .""להתחיל ברגל ימיןכדי 
 

ל המועצה לשימור  " עמרי שלמון, מנכ
אתרים יחד עם נדב קשטן, ממכללת גליל  

כדי לקיים טקס  מערבי בחרו באתר שלנו 
קורס שנתי   ,ם קורס "נאמני שימור"וסיל

למדו  . הםאיש מרחבי הארץ 40 בהשתתפות
במהלך השנה את תחום שימור המבנים,  
הדרכה, תיירות מורשת והם משתלבים 

אני מנצלת את כמתנדבים באתרי מורשת. 
ממליצה בחום על מסלול  ההזדמנות ו

הלימודים הזה שמקנה הרבה ידע ועניין 
 .בתחום השימור והמורשת

 
היריד הקבוע שלנו "תוצרת גלילית" יתקיים 

                 10.00-14.00בשעות   בשבת הקרובה 
כולל מופע מקסים לילדים בחצר. אתם יותר  

 .ממוזמנים
וכפי שראיתם/שמעתם, משרד התיירות בחר 

להעלות את כפר מסריק לגמר תחרות  
יוקרתית של "כפרי התיירות הטובים 

 .ביותר". נקווה שנזכה
תודה לכל מי ששיתף פעולה ולקח חלק 

 .נפלאביום הצילומים. הסרטון יצא 
 . נשמח לראותכם

 בנוסף: 
אנו רוצים לבנות צוות חשיבה שייפגש מדי  

פעם לחשוב יחד ולתכנן אטרקציות 
 .ופעילויות תיירותיות נוספות

מוזמנים לפנות אלי או אל טל שטנגר, 
להצטרף אלינו לצוות התיירות ולהעלות את  
הרעיונות הטובים שלכם כדי לקדם יחד את  

 .הפעילות התיירותית בכפר מסריק 
     

 אפרת שדה 



 
 חברתית ה הנהלה  ה   ישיבת 

 11/6/23מיום  
 

  , עמיכהן , הראלזריי , ירוןדוכס הגר נוכחים:
, בלן , אבישדה , רחלימעיין , עפר, נופרזינגר

 לוי איילת
 בוכריס  , לימורבירק ליאת חסרים:

 
 שפ"ד ת החינוך  המלצת אגף חינוך למחירי    1

  מערכתמחירי ב  דנומינהלת אגף חינוך 
לשנה החינוכית תשפ"ד )ספטמבר   החינוך

 (. 2024אוגוסט  – 2023
לאחר בדיקה בקיבוצים שונים באזור  

 .7%-3%כולם מעלים בין התברר ש
המלצת האגף להעלות את המחירים בשנה  

 3% -הקרובה ב
 ההצעה אושרה החלטה:  

 
                   - השבחההיטל    -   מיסי השיוך  2

בדומה לתשלום האחיד למגרש עבור  
ולאחר סבסוד של   םהחברים הוותיקי

הקיבוץ, בהמלצת צוות השיוך יחויבו 
   .₪ 7000החברים הוותיקים בעלות של 

 
חברים חדשים יחויבו בעלות השומה להיטל  

חבר ששילם . ההשבחה וההצמדה בפועל
היטל השבחה בהיתר הבניה יופחת התשלום 

ו זיכויים לחברים ששילמו לא יינתנ. מהחיוב 
 בעבר מעל היטל ההשבחה.  

 ההצעה אושרה החלטה:  
 
                     - שינוי סדר חלוקת האיזונים 3
של  3בקשה לקדם את קבוצה לתה ע

לקבלת   ,החברים הוותיקים בדיור הקבע
חלקם בקרן האיזונים, על מנת לאפשר מקור  

 חלקי לתשלום היטל ההשבחה 
 ההצעה אושרה החלטה:  

 
על מהלך  חברים החייבים בתשלום  

כי החוב צובר  לחברים  ר  י זכ ה איזונים יש ל ה 
ריבית ויש להשלים את התשלומים כפי  

 שנקבע בחתימה על הסכם חכירת המשנה. 
 
 
 

 
 -  מיסוי חלופת האגודה בעסקת החבר 4

   קיבוץ.
 18.6.23ניתנה ארכה להגעה להסכם עד ה 

הוצגו ההבנות שסוכמו בע"פ ומשמעותן 
מות עם התקד יש החזרי המס. / לתשלום

שומת  על רשות המיסים לפתרון בהסכמה 
המס לעסקה בין הקיבוץ לרמ"י בהליך 

 משפטי.
גם במקרה זה לפי התחייבות עבר הוצג  

מס בין חבר שקיבל מגרש  ןמתווה לאיזו
מבונה וחבר שקיבל ומוסה על מגרש לא 

 מבונה. 
ווה מאושר בכפוף למסמך  המת החלטה:  

 מרשות המיסים. 
 

לאחר קבלת המסמך מרשות המיסים יש 
לזמן מפגשי חברים בחודש הקרוב להסבר  

על המיסוי ואישורו, הכנת החברים לתשלום 
ואיסוף הכסף לתשלום במהלך חודש יולי 

2023 . 
 

ההנהלה מברכת על העשייה הרבה וקידום  
והתוצאה  שניתן  הנושא, ההסבר המפורט 

   . שהתקבלה לבסוף   הטובה 
 הגר דוכס     

 

 
 2023יוני   משולחן המזכירות 

 
 תזכורת -ביטוח בריאות  

 
( ואושר 2023כפי שעודכן בתחילת השנה )

יש עלייה  2023בתוכנית ותקציב, במאי 
 .במחירי הביטוחים

לכן שימו לב שבתקציבים הקרובים, חיובי 
ביטוחי הבריאות )הראל( עולים ובהתאם  

 .לכך החיוב בתקציב
  

 עונת ההשקיה 
 

 .השקיית הדשאים החלה
ההשקיה עובדת לפי תוכנית קבועה וסדורה  

 ת. ומתוזמנת עם ההשקיה בחקלאו
 



 
ההשקיה ניתנת גם במגרשי  ,ע"פ ההחלטה

החברים, כחלק ממערך ההשקיה הכללי  
לצרכי הדשא. אנו   בכמות מספיקהו

ממליצים לחסוך במים ולא להשקות  
עצמאית את המדשאות בנוסף להשקיית 

המים השפירים בבית יקרים מאד  .הנוי
 .בצריכה מעל המכסה המשפחתית

 
 מחירי החינוך 

 
ע"פ החלטת מינהלת אגף החינוך ובאישור 

למרות ההתייקרויות   –ההנהלה החברתית 
           רק במשק, מחירי מערכת החינוך יעלו 

 .(2023בתשפ"ד )ספטמבר  3% -ב
טבלה מסודרת של המחירון נשלחה להורי 

 המערכת 
  

 שיוך
 

,  סכומי האיזון החייבים בתשלוםהחברים 
 .יש להעביר החודש תשלום רבעוני נוסף
המיסוי התקדם להסכם הבנות ונמצא  

עם קבלת ההסכם לעדכון  .בשלבי עבודה
 .םהשומות נתכנס למפגש הסבר לחברי

 –תשלומי האיזונים של החברים החייבים 
 !יש להמשיך ולהשלים

  
 
 

 מינוס בתקציב 
 

 אין לאפשר שהתקציב ,ע"פ החלטות הקיבוץ
רעון, אחריות החבר לסגור חוב כל ייכנס לג

 . חודש
אנחנו מזכירים כי חברים שיהיו במינוס 
כמה חודשים ברצף, יחויבו בריבית על 

החוב. תקציב הקהילה לא יכול ולא צריך 
לספוג מינוס בתקציב.  אנא יהיו ערניים 

 י.מיידבאופן לתקציב וטפלו בסגירת המינוס 
 

 הגר דוכס     
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 ...? זלזול תאונה או  
 

 
 
 

 
 
 

 

לאחרונה נודע לנו 
  גולני - שאורית דוכס 

 ,מסריק-בת כפר
זכתה לקבל תעודת  

ה מידי נשיא הוקר 
אורית היא  . המדינה

מורה בכיתה  
 מיוחדת לילדים 

במסגרת  טיםאוטיס 
"ס שער הנגב. אורית  בי

היא מורה מצטיינת  
זכתה להערכה גדולה  ו

ס  "מכל צוות ביה
ומפקחי משרד החינוך 

 ווחה.  והר 
אורית  –בתמונות 

מקבלת את תעודת  
ההוקרה ומצטלמת יחד 

 –ם נשיא המדינה ע
 הרצוג.  יצחק 

לשולה  ברכות וכבוד  
 דוכס 

 
 



 

 
 

 שנת מצוות קבוצת "מנגו" 
 

במסגרת פרויקט "הקשר הרב דורי" נערך  
והסבים  הוריהם  ,של ילדי קבוצת מנגומפגש 

בארכיון בהדרכת אנה דובין וגיורא שלהם, 
גירש. הילדים נחשפו במפגש לאוצר הנמצא  

בארכיון, קיבלו הסבר על מלאכת התיעוד  
 והשימור שנעשית לאורך השנים בארכיון. 

 
בהמשך, פתחו ביחד עם הסבים וההורים 

את התיק המשפחתי והתרגשו לקרוא  
מסמכים, פרסומים וכתבים משפחתיים  

ם. תודה גדולה לאנה  שתועדו לאורך השני
וגיורא על האירוח, ההדרכה והעשייה 

החשובה לאורך השנים בתיעוד קפדני של 
 ההיסטוריה המקומית. 

 
 רינה כהן דיווחה:    

 
 
 

 
 

 
 
 



 



                                     חנוכת אוגר כפר מסריק בשיתוף  אירוע                  
 . - AGEERA   חברת אגירה 

                                               בתחילת השנה התחלנו בהפעלת אוגר החשמל שמטרותיו העיקריות הן:
אגירת החשמל בשעות היום מייצור הפוטו וולטאי, כאשר תעריף החשמל נמוך והזרמת 

בעתיד כשתוסדר הרגולציה ישמש האוגר    החשמל לרשת בשעות הפסגה כשהתעריף גבוה.
 כספק חשמל עצמאי בהפסקות חשמל ובייצוב מתח החשמל ברשת. 

בכפר מסריק הוא בין המתקנים הראשונים שהוקמו בארץ והראשון המתקן שהוקם 
התקיים  16.06.23ביום חמישי  שעבר   בתנועה הקיבוצית במסגרת מחלק החשמל הקיבוצי.

של משרד באירוע נכחו : המדען הראשי   אירוע מכובד מאוד של חנוכת אוגר החשמל.
מי, השותפים מחברת אגירה  ופמלייתו, נציגי משרד האנרגיה, נציגי בנק לאוהאנרגיה 

האירוע התקיים באזור                                 וכמובן חברי ההנהלה הכלכלית כפר מסריק.
 .Teslaחדר החשמל הראשי של הקיבוץ )צד דרום( שם ממוקם האוגר של חברת 

האזור הפך לגן אירועים לכמה שעות והטקס שהתקיים היה מכובד מאוד.  בטקס נישאו 
ת חמות, צוינה פריצת הדרך ביכולת של הקמת מערכת פרטית ראשונה מסוגה לצריכה  ברכו

הניהול מתבצע בעזרת מערכת מחשוב מבוססת בינה מלאכותית שפותחה במיוחד   עצמית.
ע"י חברת "אגירה" המאפשרת לנתב את אנרגיית החשמל ביעילות מירבית ע"י  שקלול 

באירוע קיימנו את טקס         של האוגר. מספר רב של פרמטרים המשפיעים על פעילותו
 הסרת הלוט של המתקן ראו תמונות מצורפות. 

 . ופק במיוחד לאירועהלסרטון תדמית ש יש קישור  " שלנומקומיבאתר "

ברצוני להודות לכל מי שעזר בהצלחת האירוע: ירון, גלעד, ערן, איגור, אמין הקבלן, דודי 
   וצוות הנעורים.

 ן חנן כה          

                             חנן       

 

         

 



 

 

 

 

חשפה אתמול )חמישי( מתקן אגירה מבוססות  ,AGEERA ,חברת ההזנק הישראלית
יון. הפרויקט החדש הותקן בקיבוץ כפר מסריק, בשיתוף עם הקיבוץ,  -סוללות ליתיום

בתמיכה של חצי מיליון שקלים מהמדען הראשי במשרד האנרגיה ובמימון של בנק  
 .לאומי

חברת אגירה מתעסקת בתכנון, הקמה וניהול של מערכות אגירת אנרגיה מאחורי 
המונה, המבוססת על מערכת מערכת שליטה, ניהול ובקרה למערכים מרובי סוללות, 

שפותחה בחברה עצמה. מערכת השליטה מאפשרת ניצול טוב יותר של אנרגיה  
פר את אמינות  ממקורות מתחדשים, מסוגלת לתת גיבוי בזמן הפסקת חשמל, לש 

 .האספקה, ולהסיט את עומסי החשמל

מערכת האגירה בקיבוץ כפר מסריק, שפועלת מינואר, נטענת בזמני צריכת שפל  
)לילה( ומספקת חשמל בזמני שיא, ובכך מסיטה את העומסים על ייצור החשמל מצד  

 .אחד, ומייצרת הכנסה מהפער בין תעריפי החשמל בשפל ובפסגה מהצד השני

 

 גיורא מ 

 

 

 

 ?מסריק כפר בקיבוץ הוקם הראשון הפרויקט למה

 

 פרסום מתוך האינטרנט 

 
  

גיורא מסד                        אביה גרוסמן                         עידן ליבס                 



הפרויקט הוא תוצאה של מחקר שערכנו כאן בקיבוץ קרוב לארבע שנים, שבמהלכן  
חקרנו את כל הטרנזקציות החשמליות בתוך הרשת של הקיבוץ. קיבוץ כפר מסריק 

מיליון קוט״ש של צריכה בשנה. אבל  20-הוא צרכן מאוד גדול של חשמל, למעלה מ
מגהוואט של מערכות  10-יש כאן למעלה מ –הוא גם יצרן מאוד גדול של חשמל 

סולאריות. בנוסף גם בצד של הצריכה לא מדובר בצרכן רגיל, בערך שליש מצריכת  
 .החשמל היא ביתית, ושני שליש מהצריכה היא תעשייתית 

כתוצאה של המחקר הארוך שביצענו פיתחנו את מערכת ניהול הסוללה, ולמעשה 
המערכת אוגרת את  עם הקיבוץ.   50:50הקמנו את המערכת הזו בשותפות של 

החשמל בשעות השפל, ומספקת חשמל בשעות הפסגה, ונהנת מהפער בתעריפים  
 .שמגיע למאות אחוזים

בנוסף המערכת יודעת לתת מענה לבעיות של איכות חשמל. איכות חשמל היא  
כותרת גדולה למגוון גדול של בעיות, אבל בעיקרון מדובר על בעיות של יציבות מתח  

שיכולות לגרום לנזק במפעלים. בקיבוץ יש מפעלים שהם רגישים לאיכות  ותדר, 
החשמל, שקיעת מתח או קפיצת מתח יכולה לגרום לנזקים אדירים בקו הייצור.  

מילישניות, לבעיות של איכות   100-200מערכת האגירה יודעת להגיב בזמנים של 
  .כמו בלם זעזועים לרשת החשמל  חשמל, ויכולה לשמש

 

 

 

 

 

 

 

 

 ?תחזיק שהסוללה צופה אתה זמן כמהל
 שנים. יותר מזה אנחנו הולכים בקרוב להגדיל את הפרויקט בין   25הסוללה תעמוד כאן  

 

 

 



לסוללות האלו יש אורך חיים מאוד ארוך, וחלק  ,בגלל ההצלחה של הפרויקט
מהאופטימיזציה שאנחנו עושים הוא גם להאריך את החיים של הסוללה. כשאתה  

יודע לקבל החלטה באיזה קצת לטעון את הסוללה, להפחית עליה את הסטרס, 
אפקטיבית אתה יכול להכפיל את אורך החיים של   –ולטעון אותה רק כשבאמת צריך 

                                                                                                                                         .הסוללה, ופה האלמנט של הניהול הוא מאוד משמעותי

                          ?בישראל  החשמל   אגירת   שוק   של   ההתפתחות   את   צופה   אתה   איך 

שוק האגירה בישראל על סף פריצה. מבנה התעריפים החדש והרפורמה ברשת  
כאלו, אם יודעים    החשמל מייצרים מצב שבו יש כדאיות מאוד גבוהה להקים מערכות

 .לנהל אותן נכון, והצורך רק הולך וגדל

אנחנו מערכים שמערכות כאלו, מאחורי המונה, שנמצאות אצל הצרכנים, יוכלו לתת  
מענה שרשת החשמל הארצית לא תוכל להתמודד איתו בצורך באגירה. אין חולק 

נרחבות  היום על צורך במערכות אגירה, ראינו את זה לאחרונה עם הפסקות חשמל 
בכל הארץ, ואגירה היא בגדול אחד הפתרונות המרכזיים לכל האתגרים שנמצאים  

 .ברשת החשמל
 

 

 

   

 



 דברים לטכס השקת מערכת האגירה 

אחרי יותר משנתיים של בדיקת נושא האגירה, כולל בניית מודל ניהולי כלכלי של תפעול  
קיבוץ, וקבלת תשובות לא שלמות על פעילות האוגר, החלטנו ביחד עם  במערכת החשמל 

המערכת מגוואט, ולנסות את התפעול במשולב עם  3עידן אגירה לרכוש יחידת אגירה של 
הבנו שנושא האגירה יהווה את הבסיס לפעילות נכונה יותר, יעילה יותר   של הקיבוץ.

 וכלכלית יותר בתנאים שהרשות עומדת להגדיר. 

בתחום חלוקת  והספקה לגורמים שונים  מערכת יחסית גדולה של ייצור חשמליש לקיבוץ 
נים מתחילת השינויים המתוכנ חשמל כפר מסריק. –החשמל של חברת החלוקה חכ"ם 

ויאפשרו קיום כלכלי רק לגורמים  יגבירו את התחרות ,ברגולציה של החשמל  2024שנת 
שנים מחסור   2-3על פי פרסומים, צפוי בעוד  מקצועיים שיתאימו את פעילותם למצב זה.

גדול בחשמל שיחייב הגדלת הפערים במחירי החשמל בשעות השיא, ואנחנו נערכים למצב  
 חיצוניים.ספקים נצרוך חשמל משבשעות ה"פסגה" לא 

        לדעתנו, מניסיון שנצבר, יש צורך לשפר את הגדרות התפעול של מערכת כמו שלנו, 
יוכל לתפעל  ,ויכולת אגירה צמיתעצריכה לעל מנת שמחלק חשמל, עם כושר ייצור גדול 

, "אגירה" היא שותפות של קיבוץ עם יזם פרטי, מקצועי בצורה כלכלית נכונה וטובה יותר.
שיודע להתאים את פעילותו לתנאי אמות המידה של רשות החשמל, לנהל נכון וכלכלית 

 ולנצל את ההזדמנויות שנוצרות במשק החשמל.  את הפעילות

צפוי בשנים הקרובות מחסור בחשמל, מצב שיחייב הגדלת הפערים בין שפל  כאמור, 
בשלב זה אנחנו   יותר.לפסגה, אנחנו נהיה ערוכים למצב זה, בצורה מתאימה וטובה 

בצורה שתואמת את משק החשמל   המתקן עסוקים בלימוד הפעילות של אגירה והפעלת
 הארצית, והמערכת הקיבוצית שלנו. 

נקווה שרשות החשמל תקרא נכון את המפה, ותיתן הזדמנות טובה ליזמים שיפעלו נכון.
   

 מסד   גיורא 

 



 . כובדי כולם מ 

ברית המקדשת  ברית המלחבפרשת קורח בה נעסוק בשבת הקרובה מוזכרת לראשונה  
קיבל את מקום , בעבר שימור המזון פשריאאשר שלעולם לא מתקלקל ו את המינרל 

הוא גם  , המלח נודע לא רק בסגולות השימור.  הכבוד במשכן ובטקסי הקורבן היהודי
סגולה  היא   "ברית המלח"כך ש  מסריחלא והמינרל שלאורך זמן לא מעלה עובש 

 .לאורך זמןלשותפות איתנה ו

ברוח החלוציות , עידן ואביהעם , "אגירה לישראל"במיזם המשותף עם חברת 
אנחנו , לאחר מחקר וברור הצרכים הנוכחיים והעתידיים ,בשותפות אמיצה, הקיבוצית

אנרגטי מקומי ותרומה ליעדי לביטחון , לחדשנות ופיתוח משק האנרגיה מביאים בשורה 
בתקופות הקדומות,  החיונית לחיי האדם   ,ברית המלח .המדינה ליצור חשמל ירוק

ומצטרפת   21, החיוני לכל הפעילות במאה ה  מתורגמת לברית אגירת החשמל שלנו
 לפעילות המשותפת ליצור חשמל על הגגות והמאגרים עם חברת נופר אנרג'י.

כפרשנותו של רש"י   לאורך זמן וללא ריח לוואי ברית איתנהאכן, בתקוה שתהיה זו 
ברכות לכל העוסקים   ”.כברית הכרותה למלח שאינו מסריח לעולם  –"ברית מלח 

על היוזמה  וכמובן חנן ה, יעם צוות החשמלי ריקי, איגורגלעד, שאול,  :במלאכה
 עד מימוש החזון. של גיורא מסדהנחושה  ההובל וה 

  עידן, אביה וצוות אגירה לישראל -למשפחת כפר מסריק לשותפים המתחברים תודות 
 שהאוגר בו אנחנו מתחדשים היום יהיה הראשון מבין רבים. בתקוה 

 רייז   ירון 

 

 



 

 
 ראיון פינג פונג 
 עם עופרה שני 

 
 ספרי קצת על עצמך  

 
נשואה   38עופרה שני בת  -נעים מאוד 

 לעופר ואמא לגאיה, קרני, אדר יעקב ויגל. 
גדלתי בקיבוץ הדתי טירת צבי ולמדתי תואר  

  .ראשון במשאבי אנוש וניהול עובדים
שנים האחרונות אני מנהלת את  הבשלוש 

 א"ז מטה אשר ובניה במוהוועדה לתכנון 
ובימים אלו מתחילה תפקיד חדש כמנהלת  

 האגודה החקלאית במושב בן עמי. 
 

    ?מסריק  בכפר  לגור  בחרת  למה  .1
 
שהחלטנו להתחתן היה ברור כ

ידענו  שנקיים את ביתנו בקיבוץ, 
שאנחנו רוצים את החינוך הקיבוצי  

שאנחנו אלו והמרחבים הירוקים כמו 
 גדלנו .  

 
 

 לך  הזכורה  הראשונה  החוויה  מה  .2
  ?מהקיבוץ 

 
ה  ייישר ליד , הכניסה לבית התינוקות 

היא   –ומאז קדמי האוהבות של עזה 
 ואיציק הפכו למשפחה 

 
 

 מה את אוהבת לעשות בזמנך הפנוי?  .3
 

...חג פורים   אני מאוד אוהבת לתפור 
זה החג האהוב עלי ואני משתדלת  
 ליצור לבד את התחפושות לילדים

 
איזה מקום חוץ מהבית, את אוהבת   .4

 בקיבוץ ולמה? 
 

אני מאוד אוהבת את קיר הפסיפס  
של המשפחות, זה היה הפרויקט  

הראשון שבו ממש הרגשתי עשיה  
משפחתית למשהו שהוא חלק  

 ממשהו גדול מאיתנו. 

 
 
 

משהו שאנחנו לא יודעים  ספרי לנו   .5
 עליך? 

הייתי שחקנית בנבחרת הנוער של  
 בכדור עף  "שקד"בי'ס 

 
לסיום סיומת, למי את מגלגלת את   .6

 ראיון הפינג פונג הלאה? 
 

 ירדן עוז מזרחי ל -אני מעבירה 
 
 

 
 

 אסנת אבנון הכינה:     
 
 
 

 בגלריה    הבאה תערוכה  מה ה  תמונ 
 

 
 



 
 הדור הבא נכנס לתנועה! 

 
ביום שני האחרון התקיים הפנינג מיוחד  

וחגיגי לפתיחת הקיץ וקבלת בוגרי כיתות ד'  
זהו חג לקן למסגרת תנועת השומר הצעיר. 

 .כפר מסריק של השומר הצעיר
 

 
 

ו'   -בפעילות השתתפו בוגרי כיתות ד'
 .'ט-ובתפעול התחנות לקחו חלק בוגרי ח'

ההפנינג היה בארגון המדציו"ת עלמה קורן 
ומיכל רשף, הרשצי"ת הילי כהן והקומונרית  

 .שלנו רוני
 !הקן שלנו גדל ומתפתח והיה מרגש ומשמח

 

 
 

 
 

תודה למדריכים שלנו ולרכזי החינוך 
 שעוזרים לנו להוציא כל דבר אל הפועל. 

    
 הילי כהן כתבה:  
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בתכנית:
*קבלת פנים

*כיבוד קל 

*סיור במפעל

ועוד הפתעות...

לכבוד חודש התעשייה
עובדי דוקרט מזמינים 

לערב פתוח במפעל
לסייר, להכיר ולראות את כל החידושים.

נתראה ביום רביעי 19/7/2023
בשני סבבים: בשעה 19:00 ובשעה 20:00

מוזמנים מכיתה ז’ ומעלה.

מחכים לכולכם!



 
 
 
 
 

   הורים יקרים שימו

 
 18.  לגיל  מתחת  ילדים  להם  יש  אשר  ההורים  לכל  ביותר  חשובה  קריאה  היא  זו 

  אינם אולם    ,חולים   קופות   דרך  18!!!  גיל   עד  חינם  סיעודי   לביטוח  זכאים  ילדיכם 
 .ת אוטומטי  מצורפים

  של  באתר  נוסף  מידע  לקבל  ניתן                         .הראל   חברת  דרך  מבוטחים  כללית  שלהמבוטחים  
  לביטוח  הילד  את  לרשום  ולבקש  החולים   לקופות   לפנות   עליכם                                          .כללית 
 .אקטיבי   באופן  סיעודי

  הקיבוץ  מסריק  שבכפר  מכיוון   .הצורך  בעת  זכאים  תהיו   לא  הסיעודי  הביטוח  את  תפעילו  לא  אם 
 .היכל  אתי   דרך   להתבצע  צריך  הצירוף   כללית  של  הביטוח  דמי  את  משלם

 המוסדות   מבית  מודפס  טופס  לקחת  ניתן * .הצורך  רפואיים מידה  אישורים  לצרף
 ונות. חשב  בהנהלת  הביטוח  של  דואר  לתא  או  למשרד  לאתי  להעביר  יש  הטפסים  את 

 .עבורכם  סיעודי    ביטוח  רוצים  אינכם  אם  ',ג'+א   בחלק  הילדים   פרטי  את  רק  למלא  עליכם -לב  שימו 

 .שלהם  הקופה  מול  עצמאי  באופן  זאת  לבצע  יכולים  ,אחרות  בקופות  המבוטחים  חברים 
 

 . אחראית  -היכל  אתי בריאות ורווחה  -בריאות נופר מעין   בברכת

 

 



                              
 היהורון של רון 

 על עדן חלון המרפסת 

 ישב לו רפרף חתיך ויפה 

 רפרף משורטט  –שמו המלא 

 אמרה לאה,  -מזל שזה לא רפרף הגפן  

 שהיא כידוע, מומחית הרפרפים במשפחה 

מטילה ביציה   אחרת הייתה הגברת רפרפית
 בעלי הגפן היפים שלך

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ואני, הידוע בחשדנותי המופרזת לפרפרים  
 ורפרפים יפים

 הסתובבתי לגפן

 ומה ראיתי אם לא את הגולם ממנו בקע  

 2הרפרף המשורטט דור  ,לפני שניה

 שבגלגולו הקודם כזחל 

 .עיצב חורים בעלי הגפן היפה שלי

 הזחל האלים לעלים הזה  

 ברפרפים הרהר רון בצעראין אימון 

 ...וצילם

 כתב וצילם: רון כהן פרירא                

 
 

 


